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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke
Helybe n

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog
Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrho z

Kik fizetik ki valójában a kísérleti tankönyvek árát ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Rétvári Bence államtitkár úr „Egerek Ők?” címmel feltett, a kísérleti tankönyvek bevezetésé t
körűljáró írásbeli kérdésemre adott válaszában kifejtette, hogy részben ingyenességgel, részben
350-400 ti-os tankönyvárak megállapításával ösztönözték a kísérlethez történ ő csatlakozást .
Azaz ha jól értjük, valójában nem szakmai alapon történt a döntés, hanem egyszer űen olyan
alacsonyan határozták meg a kísérleti könyvek egységárát, hogy lehet őleg kiüsse a többi
alternatívát. Ez nem szakmai kísérlet, hanem közönséges dömpingár, illetve ingyenesség . A
válaszban jelzett ár – illetve az ingyenesség – olyan mérték ű , hogy az nyilvánvalóan adóforintok
felhasználásával tartható, hiszen a nyomtatási költség mellett a fejlesztés, a szállítás és számos más ,
a folyamatban jelentkező költség nem gazdálkodható ki bel ő le. Tehát úgy tűnik, a monomániás
kísérletezés árát szétterítették az adófizetőkre .

Ezért kérdezem tisztelt miniszter urat:

• Hogyan alakult az előbbi válaszban jelzett 350-400 fi-os „önköltségi ár” költségstruktúrája ?
• Milyen mértékű közpénzt használtak fel a kísérleti tankönyvek alacsony árszintjének, illetv e

ingyenességének bevezetéséhez?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014 . október 8 .

Kunhalmi Ages~
MSZP

országgyűlési képviselő

Érkezett :
Írásbeli kérdés


	page 1

